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OR-BRZ.0002.18.2020.AM 

 

 

PROTOKÓŁ  NR XVIII/20 

Z  XVIII SESJI  RADY  POWIATU  W  KOSZALINIE 

z dnia 30 stycznia 2020 r. 

 

1. Otwarcie obrad.  

 

W siedzibie Starostwa Powiatowego w Koszalinie, ul. Racławicka 13,  

w sali konferencyjnej nr 409 Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz 

Grabarek o godzinie 1310 otworzył sesję słowami „Otwieram obrady  

XVIII sesji Rady Powiatu w Koszalinie”.    

 

2. Stwierdzenie kworum.  

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek, na podstawie listy 

obecności radnych stwierdził, że w obradach uczestniczy,  zgodnie z listą 

obecności, 17 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 

19 radnych stanowi kworum i oznacza, że Rada posiada zdolność do 

podejmowania prawomocnych uchwał w sprawach objętych porządkiem 

obrad.   

Nieobecni: Starosta Koszaliński Marian Stanisław Hermanowicz, Radna 

Agnieszka Iwona Ławrynowicz. Lista obecności radnych stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu. 

Następnie Ww. powitał wszystkich obecnych na sali obrad. Lista gości 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
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3. Projekcja filmu na temat projektu realizowanego przez Powiat 

Koszaliński: „Wiem, badam się, zapobiegam – badania dla 

mieszkańców Powiatu Koszalińskiego w kierunku wykrywania raka 

jelita grubego.” 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek nadmienił, że zanim 

nastąpi projekcja filmu, to chciałby poinformować, że Powiat Koszaliński 

od niespełna dwóch lat jest głównym realizatorem projektu pn. "Wiem, 

badam się, zapobiegam - badania dla mieszkańców powiatu 

koszalińskiego w kierunku wykrywania raka jelita grubego". Ww. dodał, 

że: 

1) realizatorem badań jest Poliklinika w Koszalinie;  

2) głównym celem projektu jest uświadomienie mieszkańcom Powiatu 

Koszalińskiego i miasta Koszalin jak ważna jest profilaktyka  

i troska o własne zdrowie;  

3) Powiat ma za zadanie wykonanie 3 000 badań na przestrzeni 5 lat;  

4) dopuszczenie możliwości udziału w badaniach mieszkańców miasta 

Koszalin, spowodowało lawinowe przez nich korzystanie z oferty, 

przy malejącym niestety odsetku mieszkańców naszych gmin. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych  

z prośbą o podjęcie działań w kierunku zapraszania mieszkańców 

gmin Powiatu Koszalińskiego do wykonania bezpłatnych badań 

kolonoskopii; 

5) w przekazanych radnym materiałach znajdują się informatory oraz 

ankiety z oświadczeniami, które będą pomocne w uświadamianiu 

lokalnej społeczności. Wypełnione ankiety, należy składać w biurze 

projektu, którego kierownikiem jest Pani Agnieszka Kulesza 
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Zastępca Naczelnika Wydziału Organizacyjnego Starostwa pok. 414 

(IV piętro).  

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o projekcję filmu.  

  

4. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Rada Powiatu w Koszalinie nie wniosła uwag ani zmian do porządku 

obrad. Porządek obrad przedstawia się następująco: 

 

1.  Otwarcie obrad.     

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Projekcja filmu na temat projektu realizowanego przez Powiat 

Koszaliński: „Wiem, badam się, zapobiegam – badania dla 

mieszkańców Powiatu Koszalińskiego w kierunku wykrywania raka 

jelita grubego.” 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Powiatu w Koszalinie z dnia  

19 grudnia 2019 r.  

6. Przyjęcie protokołu z XVII sesji Rady Powiatu w Koszalinie z dnia  

10 stycznia 2020 r.  

7. Sprawozdanie Starosty z działania Zarządu w okresie między 

sesjami. 

8. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady powierzonych do 

wykonania Zarządowi z XVI sesji. 

9. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady powierzonych do 

wykonania Zarządowi z XVII sesji. 

10. Wystąpienia obywatelskie.   
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11. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na 

Fundusz Wsparcia Policji w 2020 r. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Sianów w roku 2020. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji Gminie Bobolice  

w 2020 r.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki 

w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Szczecinie. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2020 r.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Koszalińskiego na lata 2020 – 2028. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu  

w Koszalinie w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Koszalińskiego 

na rok 2020.  

18. Zapytania i interpelacje radnych. 

19. Sprawy organizacyjne. 

20. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

21. Wnioski i oświadczenia radnych.  

22. Zamknięcie obrad. 

 

5. Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Powiatu w Koszalinie  

z dnia 19 grudnia 2019 r.   

 

Protokół Nr XVI/19 z XVI sesji Rady Powiatu w Koszalinie z dnia  

19 grudnia 2019 r. został przez Radę przyjęty jednogłośnie, bez uwag. 
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W głosowaniu udział wzięło 17. radnych. 

Wynik głosowania: 

za – 17 radnych, 

przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik nr 3 do protokołu.   

 

6. Przyjęcie protokołu z XVII sesji Rady Powiatu w Koszalinie z dnia  

10 stycznia 2020 r.  

 

Protokół Nr XVII/20 z XVII sesji Rady Powiatu w Koszalinie z dnia  

10 stycznia 2020 r. został przez Radę przyjęty jednogłośnie, bez uwag. 

W głosowaniu udział wzięło 17. radnych. 

Wynik głosowania: 

za – 17 radnych, 

przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. 

Wynik głosowania imiennego stanowi załącznik nr 4 do protokołu.   

 

7. Sprawozdanie Starosty z działania Zarządu w okresie między 

sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że  

w materiałach na sesję Rada otrzymała sprawozdanie Starosty z działania 

Zarządu w okresie między sesjami. Następnie zwrócił się do radnych, czy 

są uwagi lub pytania do przedłożonego sprawozdania?  
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Radny Marek Paweł Gil poprosił o więcej informacji na temat decyzji 

Zarządu Powiatu z dnia 22 stycznia 2020 r. w sprawie: 

1) uznania celowości realizacji zadania pn.: Budowa domów pomocy 

społecznej wraz z systemem usprawniającym ich zarządzanie 

w powiecie koszalińskim w formule partnerstwa publiczno-

prywatnego; 

2) negatywnie rozpatrzonego wniosku w zakresie uznania celowości 

realizacji zadania pn.: Remont i modernizacja dróg w pasie 

nadmorskim powiatu koszalińskiego wraz z budową parkingów oraz 

stacji ładowania pojazdów elektrycznych.  

 

Wicestarosta Koszaliński Tomasz Marcin Tesmer w odniesieniu do pkt 1 

poinformował, że: 

1) decyzja w tej sprawie zostanie podjęta przez Radę Powiatu na 

dzisiejszej sesji w uchwale budżetowej; 

2) zagadnienie partnerstwa publiczno – prywatnego było przedmiotem 

szkolenia dla radnych; 

3) zaplanowane środki finansowe w wysokości 50.000 zł na rok 2020 

oraz 150.000 zł na rok 2021 zostaną przeznaczone na opracowanie 

procedury, by dowiedzieć się czy w ogóle jest zainteresowanie rynku 

prywatnego budową nowych obiektów pomocy społecznej; 

4) obecna sytuacja powoduje, że Powiat każdego roku zwiększa środki 

finansowe na funkcjonowanie domów pomocy społecznej.  

Z ostatniego podsumowania wyszło, że Powiat dołożył już  

2.200.000 zł. Z tego powodu konieczne jest szukanie rozwiązań, 

które doprowadzą do tego, że koszty utrzymania placówek zostaną 

zminimalizowane; 
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5) wobec powyższego Zarząd podjął decyzję, by  rozpocząć procedurę 

znalezienia partnera, czy też przygotowania dokumentacji do 

partnerstwa publiczno – prywatnego; 

6) zabezpieczone środki finansowe są przeznaczone na wykonanie 

pełnej dokumentacji, która po zbadaniu rynku przedsiębiorstw, 

zostanie wysłana do Departamentu Partnerstwa Publiczno – 

Prywatnego i tam zostanie podjęta decyzja, czy jest to dla nas 

przedsięwzięcie ryzykowne oraz czy jego realizacja ma sens. 

Dopiero po tej decyzji będzie można podjąć stosowną uchwałę Rady  

w sprawie przystąpienia do partnerstwa publiczno – prywatnego. 

 

W odniesieniu do pkt 2 Wicestarosta Koszaliński poinformował, że:   

1) w tej kwestii poszukiwane były rozwiązania partnerstwa publiczno – 

prywatnego. Jednakże po wstępnej analizie Zarząd doszedł do 

wniosku, że nie jest to najlepsze rozwiązanie, albowiem w chwili 

wejścia w partnerstwo publiczno – prywatne   w zakresie remontu 

i modernizacji dróg, to w zasadzie wyjdzie to nam na wydatki 

bieżące bez możliwości wystąpienia o dofinansowanie takiego 

przedsięwzięcia. Ponadto Powiat nie posiada w pasie drogowym 

tyle miejsca, żeby tworzyć parkingi, które przez najbliższe 10 czy 15 

lat wygenerują taki dochód, by spłacić inwestycję w pasie 

drogowym, zwłaszcza że jest to odcinek ok. 30 km, bo o takiej 

inwestycji była mowa. Ww. dodał, że 1 km odcinka drogi, to koszt  

ok. 2.000.000 zł, co oznacza, że wykonanie 30 km drogi wyniesie 

ok. 60.000.000 zł. Partnerstwo publiczno – prywatne polega na tym, 

że przedsiębiorca wykłada środki finansowe, natomiast całe ryzyko 

w zasadzie dzielone jest po połowie. W takiej sytuacji Powiat przez 

okres 10, 15 czy 20 lat spłaca środki finansowe wyłożone przez 

partnera prywatnego. Wobec powyższego Zarząd Powiatu uznał, że 



8 
 

byłby to wydatek niecelowy i będzie poszukiwał innych rozwiązań 

dotyczących remontów czy przebudowy dróg.  

 

Radny Marek Paweł Gil, cyt.: „Rozumiem ideę tego, ale nie wiem czyj jest 

to wniosek? Czy gminy, czy partnera prywatnego?” 

 

Wicestarosta Koszaliński Tomasz Marcin Tesmer  wyjaśnił, że wniosek 

złożony był przez wydział Starostwa. 

 

Radny Marek Paweł Gil nawiązał jeszcze do wniesionego przez siebie 

pierwszego pytania: „Rozumiem, że ta koncepcja będzie polegała na tym, 

że trzeba znaleźć ścieżkę, możliwość i czy to się finansowo opłaca czy nie 

opłaca. Ale czy z tej koncepcji będzie wynikała cała analiza merytoryczna, 

poza finansową, dotycząca celowości utrzymania?”  

 

Wicestarosta Koszaliński Tomasz Marcin Tesmer: „Rozpoczęcie 

procedury będzie polegało na tym, że mamy znaleźć rozwiązania. Mamy 

pokazać 2-3 rozwiązania, które będą dla nas najlepsze. Natomiast 

Departament Partnerstwa Publiczno – Prywatnego będzie badał czy ma 

to sens.”.     

 

Radny Dariusz Mirosław Kalinowski zwrócił się z zapytaniem dotyczącym:  

1) organizacji konkursu na stanowisko Dyrektora Specjalnego Ośrodka 

Szkolno – Wychowawczego w Warninie, a mianowicie, czy należy to tak 

rozumieć, że mija termin powierzenia stanowiska dyrektorowi, a Zarząd 

nie podjął decyzji o przedłużeniu pełnienia tej funkcji i dlatego ogłasza 

konkurs?  

2) zasad przyznawania nagrody rocznej dyrektorowi Samorządowego 

Centrum Kultury w Sarbinowie. 
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Wicestarosta Koszaliński Tomasz Marcin Tesmer poinformował, że 

powyższe kwestie zostaną wyjaśnione na piśmie.  

 

Rada Powiatu w Koszalinie przyjęła sprawozdanie Starosty z działania 

Zarządu w okresie między sesjami, stanowiące załącznik nr 5 do 

protokołu.   

 

8. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady powierzonych do 

wykonania Zarządowi z XVI sesji. 

 

Rada Powiatu w Koszalinie bez uwag przyjęła sprawozdanie Starosty  

z wykonania uchwał Rady powierzonych do wykonania Zarządowi  

z XVI sesji, stanowiące załącznik nr 6 do protokołu.   

   

9. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady powierzonych do 

wykonania Zarządowi z XVII sesji. 

 

Rada Powiatu w Koszalinie bez uwag przyjęła sprawozdanie Starosty  

z wykonania uchwał Rady powierzonych do wykonania Zarządowi  

z XVII sesji, stanowiące załącznik nr 7 do protokołu.   

  

10. Wystąpienia obywatelskie. 

 

Nikt z obecnych na sali obrad nie zgłosił chęci zabrania głosu w ramach 

wystąpień obywatelskich.  
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11. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych 

na Fundusz Wsparcia Policji w 2020 r. 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że 

Komisja ds. Budżetu wydała w tej sprawie pozytywną opinię.  Następnie 

Ww. przeprowadził procedurę głosowania, albowiem Rada Powiatu nie 

wniosła uwag do przedłożonego projektu uchwały.   

W głosowaniu udział wzięło 17. radnych. 

Wyniki głosowania: 

za – 17 radnych, 

przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. 

Rada Powiatu w Koszalinie jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XVIII/139/20  

z dnia 30 stycznia 2020 r. w sprawie przekazania środków finansowych na 

Fundusz Wsparcia Policji w 2020 r. Ww. uchwała wraz z wynikiem 

głosowania imiennego stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Sianów w roku 2020 

  

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że 

Komisja ds. Budżetu wydała w tej sprawie pozytywną opinię.  Następnie 

przeprowadził procedurę głosowania, albowiem Rada Powiatu nie 

wniosła uwag do przedłożonego projektu uchwały.   

W głosowaniu udział wzięło 17. radnych. 

Wyniki głosowania: 
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za – 17 radnych, 

przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. 

Rada Powiatu w Koszalinie jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XVIII/140/20  

z dnia 30 stycznia 2020 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Sianów w roku 2020. Ww. uchwała wraz z wynikiem głosowania imiennego 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji Gminie Bobolice  

w 2020 r.  

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że 

Komisja ds. Budżetu wydała w tej sprawie pozytywną opinię. Następnie 

przeprowadził procedurę głosowania, albowiem Rada Powiatu nie wniosła 

uwag do przedłożonego projektu uchwały.   

W głosowaniu udział wzięło 17. radnych. 

Wyniki głosowania: 

za – 17 radnych, 

przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. 

Rada Powiatu w Koszalinie jednogłośnie podjęła uchwałę  

Nr XVIII/141/20 z dnia 30 stycznia 2020 r. w sprawie udzielenia dotacji 

Gminie Bobolice w 2020 r. Ww. uchwała wraz z wynikiem głosowania 

imiennego stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej 

pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej w Szczecinie. 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że 

Komisja ds. Budżetu wydała w tej sprawie pozytywną opinię. Następnie 

przeprowadził procedurę głosowania, albowiem Rada Powiatu nie wniosła 

uwag do przedłożonego projektu uchwały.   

W głosowaniu udział wzięło 17. radnych. 

Wyniki głosowania: 

za – 17 radnych, 

przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. 

Rada Powiatu w Koszalinie jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XVIII/142/20 

z dnia 30 stycznia 2020 r. w sprawie zaciągnięcia długoterminowej 

pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Szczecinie. Ww. uchwała wraz z wynikiem głosowania 

imiennego stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

  

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2020 r.  

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że 

Komisja ds. Budżetu wydała w tej sprawie pozytywną opinię. Następnie 
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przeprowadził procedurę głosowania, albowiem Rada Powiatu nie wniosła 

uwag do przedłożonego projektu uchwały.   

W głosowaniu udział wzięło 17. radnych. 

Wyniki głosowania: 

za – 17 radnych, 

przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. 

Rada Powiatu w Koszalinie jednogłośnie podjęła uchwałę  

Nr XVIII/143/20 z dnia 30 stycznia 2020 r. w sprawie zmian w budżecie 

Powiatu na 2020 r. Ww. uchwała wraz z wynikiem głosowania imiennego 

stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Koszalińskiego na lata 2020 – 2028. 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że 

Komisja ds. Budżetu wydała w tej sprawie pozytywną opinię. Następnie 

przeprowadził procedurę głosowania, albowiem Rada Powiatu nie wniosła 

uwag do przedłożonego projektu uchwały.   

W głosowaniu udział wzięło 17. radnych. 

Wyniki głosowania: 

za – 17 radnych, 

przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. 
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Rada Powiatu w Koszalinie jednogłośnie podjęła uchwałę  

Nr XVIII/144/20 z dnia 30 stycznia 2020 r. w sprawie uchwalenia zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koszalińskiego na lata 2020 – 

2028. Ww. uchwała wraz z wynikiem głosowania imiennego stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu. 

 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu  

w Koszalinie w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Koszalińskiego 

na rok 2020.  

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że 

Komisja ds. Budżetu wydała w tej sprawie pozytywną opinię. Następnie 

przeprowadził procedurę głosowania, albowiem Rada Powiatu nie wniosła 

uwag do przedłożonego projektu uchwały.   

W głosowaniu udział wzięło 17. radnych. 

Wyniki głosowania: 

za – 17 radnych, 

przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. 

Rada Powiatu w Koszalinie jednogłośnie podjęła uchwałę  

Nr XVIII/145/20 z dnia 30 stycznia 2020 r. w sprawie zmiany uchwały Rady 

Powiatu w Koszalinie w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Koszalińskiego na rok 2020. Ww. uchwała wraz z wynikiem głosowania 

imiennego stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
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18. Zapytania i interpelacje radnych. 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek zwrócił się do radnych   

czy mają zapytania lub czy chcieliby wnieść interpelację? Ww. dodał, że 

interpelacje i zapytania radny kieruje na piśmie do Starosty za 

pośrednictwem Przewodniczącego Rady. 

Radny Dariusz Mirosław Kalinowski wniósł interpelację, w której zwraca 

się z prośbą o ostateczne określenie przez Powiat Koszaliński statusu 

drogi nr 3574Z na odcinku drogi wojewódzkiej nr 205 do Gołogóry. 

Ponadto Ww. poinformował, że w dniu 30 stycznia 2020 r. Rada Miejska 

w Sianowie podjęła zaległą uchwałę dotyczącą ul. Zamkowej  

w Polanowie.    

 

19. Sprawy organizacyjne. 

 

Przewodniczący Rady Zbigniew Tomasz Grabarek poinformował, że: 

1. Do Rady Powiatu w dniu 17 stycznia 2020 r. wpłynęła skarga na 

działalność Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Mielnie. 

Postępowanie wyjaśniające w tej sprawie, zgodnie ze Statutem 

Powiatu, prowadzi Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

2. Kolejna sesja, zgodnie z planem pracy, odbędzie się w lutym br. 

 
3. na sesję, która odbędzie się w lutym stałe Komisje Rady winny 

przedłożyć sprawozdania ze swojej działalności w roku 2019.   
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20. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

  

Wicestarosta Koszaliński Tomasz Marcin Tesmer odniósł się do 

interpelacji Radnego Dariusza Mirosława Kalinowskiego informując, że 

faktycznie, od ponad roku, występuje w tej kwestii problem. Wobec 

powyższego  w sprawie tej toczą się rozmowy z Burmistrzem Polanowa. 

Ww. dodał, że Powiat Koszaliński stoi na stanowisku, że Gołogóra to 

droga gminna. W 1991 r. Wojewoda Koszaliński przekazał te tereny 

gminie Polanów. Problem jest tylko taki, że wpisane w akcie notarialnym 

numery działek nie zgadzają się ze stanem rzeczywistym. W tej sytuacji 

zarówno Powiat Koszaliński, jak i gmina Polanów zwróciła się do 

Wojewody Zachodniopomorskiego z prośbą o wyjaśnienie sprawy. Do 

dzisiaj Wojewoda nie zajął stanowiska w sprawie. Wicestarosta 

Koszaliński nadmienił również, że Powiat podtrzymuje swoje stanowisko, 

że jest to droga gminna. Nie mniej jednak należy czekać na 

rozstrzygnięcie Wojewody Zachodniopomorskiego.   

Ponadto, Wicestarosta Koszaliński Tomasz Marcin Tesmer podziękował 

Radnemu Kalinowskiemu za przekazanie informacji w sprawie  

ul. Zamkowej w Polanowie. Ww. dodał, że Powiat oczekiwał na taką 

decyzję i z pewnością w najbliższym czasie Rada Powiatu w tej sprawie 

podejmie również stosowną uchwałę.  

Wicestarosta Koszaliński odniósł się również do zgłoszonego przez 

Radnego Dariusza Kalinowskiego zapytania, które zadał w punkcie 7 

porządku obrad „Sprawozdanie Starosty z działania Zarządu w okresie 

między sesjami”, dotyczącego zasad przyznawania nagrody rocznej 

Dyrektorowi Samorządowego Centrum Kultury w Sarbinowie.  

Ww. poinformował, że zmiana dotyczy wyłącznie wskazania osoby, która 

będzie uprawniona do przyznania nagrody. Starosta jest rodzinnie 
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związany z Dyrektorem SCK w Sarbinowie, więc z tego powodu 

uzasadnione jest, by nagroda była przyznawana przez Wicestarostę.  

 

21. Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Radny Marek Paweł Gil zgłosił wniosek, by: 

1) w trakcie roku budżetowego Zarząd Powiatu podjął inicjatywę  

z Gminą Mielno w zakresie dokończenia budowy odcinka drogi  

w Sarbinowie. Ww. poinformował, że na wyjeździe z Sarbinowa, 

przy obfitych opadach deszczu, mimo dobrze wykonanego 

odwodnienia drogi, stoją kałuże. Sytuacja taka wynika z tego, że 

ten odcinek drogi jest w fatalnym stanie, występują na nim duże 

koleiny i stanowi zagrożenie dla uczestników ruchu drogowego;     

2) zarządca drogi zwrócił uwagę inwestorowi budującemu  

w Sarbinowie sklep DINO, by utrzymywał porządek na terenie 

budowy. Ww. poinformował, że na zakręcie drogi, przy placu tej 

budowy znajduje się bardzo dużo błota, co może spowodować 

poślizg samochodów poruszających się tą drogą.  

Radny Ryszard Jan Sobczyński zgłosił wniosek, by wesprzeć działania 

Komisji Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Sianowie w działaniach 

zmierzających do ustalenia wpływu składowania odpadów w Sianowie na 

stan powietrza i wód na terenie Sianowa i okolic. Ww. dodał, że  

w Sianowie śmieci są składowane z terenu całego Powiatu  

i mieszkańcy Gminy Sianów oczekują wsparcia w tym zakresie nie tylko 

od Powiatu Koszalińskiego, ale i od jego gmin. Ponadto, Radny 

Sobczyński zasugerował, że należałoby wezwać odpowiednie służby,  

w tym wykorzystać mobilne laboratorium, celem zbadania wpływu 

gromadzonych odpadów na środowisko.    
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22. Zamknięcie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady 

zakończył obrady słowami: „Zamykam obrady XVIII sesji Rady Powiatu  

w Koszalinie”. Na tym obrady zakończono. Obrady XVIII sesji Rady 

Powiatu w Koszalinie zakończono o godz. 1347.                                                                                                    

                                                                          Przewodniczył: 

                                                                            Przewodniczący Rady 

                                                                       Zbigniew Tomasz Grabarek 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokolant:  

Anna Maruszak 

Główny Specjalista  

Biuro Rady i Zarządu Powiatu 


